
 

1 

Bauskas novads - Labi būt mājās 

 

STELPES PAGASTA IEDZĪVOTĀJU KONSULTATĪVĀS PADOMES 

SARUNU PROTOKOLS 

Nr.1 

 

Bauskas novada, Stelpes pagastā     2024.gada 14.oktobrī 

 

Saruna sākta plkst. 18:00 
 
. 

Sarunā piedalās: Maija Pelūde, Kristaps Stallīts, Dace Šileika, Santa Bračka, Jānis 

Kovals, Sandra Neliusa  

 

Sarunu protokolē: Dace Stallīte 

 

 

 Sarunas mērķis: iepazīstināt Bārbeles, Stelpes un Valles pagasta nodaļas 

teritorijas, kultūras un sporta tāmes ar Stelpes iedzīvotāju konsultatīvo padomi 

(turpmāk tekstā “padome”). 

 

Sarunu uzsāka D. Šileika, pastāstot par sarunas mērķi un izskaidrojot, no kā veidojas 

pašvaldību budžets. D. Šileika atgādināja un uzsvēra, ka Iedzīvotāju konsultatīvajai 

padomei ir tikai konsultatīvs raksturs un tā nav lemttiesīga, līdz ar to arī lēmumus saistībā 

ar budžetu nepieņem, tomēr padome var izteikt savus ierosinājumus. 

M. Pelūde izteica komentāru, ka, ņemot vērā to, ka saplānotais budžets pārvaldei ir 

jāiesniedz Bauskas novada domei uz izskatīšanu līdz 15. oktobrim, tad komunikācija par 

nepieciešamību iesaistīties padomēm ar ierosinājumiem ir bijusi novēlota un rosināja nodod 

šo piezīmi arī Bauskas novada domei. Stelpes padomi sarūgtināja tas, ka tiek lūgta padomes 

iesaiste, tomēr nav atvēlēts laiks, lai ierosinājumus varētu sagatavot.  Sastādītās budžeta 

tāmes plānots izskatīt 19. novembrī no domes puses, pēc tam līdz 30. novembrim pārvaldei 

ir jāpaspēj iepazīstināt arī padomes ar budžeta gala versijām, kā informēja D. Šileika.  

 

Sporta darba organizators J.Kovals iepazīstināja ar Vecumnieku apvienības pārvaldes 

sporta pasākuma tāmi un paredzētajiem pasākumiem Stelpē. 2025. gada budžetā Stelpē 

plānoti četri pasākumi: 29.03.2025. Spēļu vakars;  

14.04.2025. Stelpes kauss zolē; 

30.08.2025. Stelpes XXIX sporta svētki; 

09.11.2025. Galda spēļu vakars. 
J. Kovals informēja, ka 2025.gadā Stelpē plānots projekts volejbola laukuma pārveidošanai 

sporta laukumā pie Stelpes pamatskolas. Kā arī V.Janelis ieteicis Stelpes vajadzībām 

iegādāties šautriņa mērķus un novusa galdu. 

J. Kovals informēja, ka Vecumnieku apvienības pārvaldē ir bijusi aptauja, kurā iedzīvotāji 

varēja izteikt viedokli par sporta iespējām un vēlmēm Vecumnieku apvienības pārvaldes 

teritorijā. No Stelpes pagasta aptaujā piedalījušies septiņi iedzīvotāji, kuri atzina, ka vēlētos, 

lai tiek sakārtots Vecumnieku vidusskolas sporta laukums, notiktu sieviešu 

fitness/vingrošana un bērnu laukumā Stelpē uzstādītu vēl vienu basketbola grozu. 

Pašvaldība fitnesam/vingrošanai var nodrošināt bezmaksas telpas, bet iedzīvotājiem pašiem 

jāapmaksā trenera darbs. Varētu arī rīkot vienreizējus pasākumus, kā, piemēram, nūjošanu. 

 

Kultūras darba organizatore S. Neliusa iepazīstināja ar Stelpes pagasta kultūras tāmi un 

lielākajiem kultūras pasākumiem:  
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• Janvāris – Svētku sarīkojums senioriem un cilvēkiem ar īpašām vajadzībām; 

• Februāris – Vokālā ansambļa “Nianse” koncerts un Talantu parāde “Gribu, varu, 

daru!” (piedalās cilvēki ar sagatavotu priekšnesumu vai izstādi, kas saistās ar viņa 

vaļasprieku); 

• Marts - VPDK STELPE deju koncerts + balle; 

• Aprīlis - Lieldienu koncerts; 

• Maijs - Svētku koncerts, veltīts LR Neatkarības atjaunošanas dienai; 

• Jūnijs - Līgo koncerts + balle; 

• Augusts - Teātra svētki + sadziedāšanās un jautri danči un Sporta svētki + balle; 

• Septembris – Dzejas diena; 

• Oktobris – Amatiermākslinieku koncerti; 

• Novembris – Lāčplēša dienas koncerts + lāpu gājiens (no Stelpes veikala līdz 

skolas ēkai) un LR Proklamēšanas dienas koncerts; 

• Decembris - Ziemassvētku egles iedegšana un Ziemassvētku sarīkojums Stelpes 

pagastā deklarētiem pirmsskolas vecuma bērniem. 

 

S. Neliusa arī informēja, ka tiek organizētas dažādas izstādes Stelpes skolas kultūras zālē 

sadarbībā ar Bauskas muzeju. Kā arī tiek rīkotas dažādas meistarklases, tiek organizētas 

ekskursijas sadarbībā ar tūrisma firmu IMPRO. 

S. Neliusa pateicas atsaucīgajiem Stelpes pagasta iedzīvotājiem, kas piedalās kultūras dzīvē 

un atbalsta to. 

D. Šileika informē, ka turpmāk kultūras pasākumiem ir nepieciešams noteikt ieejas maksu, 

jo tādā veidā ir plānots nosegt lielāko daļu kultūras pasākumu izmaksu. S.Bračka iesaka 

visiem kultūras darba organizatoriem vienoties par biļešu cenām, lai neveidojas situācija, 

ka dažādos pagastā līdzīgu pasākumu cenas būtiski atšķiras. 

M. Pelūde ieteica kultūras pasākumiem izveidot kalendāru, kurā var redzēt visa gada 

galvenos kultūras pasākumus, tādā veidā veicinot informētību iedzīvotāju vidū. Klātesošie 

arī minēja, ka Bauskas novada mājas lapā “Notikumu kalendārs” ir nepārskatāms. 

S. Neliusa labprāt vēlētos kultūras pasākumiem atsevišķu ziņojuma dēli. K.Stallīts ieteica, 

ka varētu uzstādīt ziņojuma dēli ar slēdzamiem logiem. 

 

Bārbeles, Stelpes un Valles pagasta nodaļas vadītāja S.Bračka iepazīstināja ar Stelpes 

pagasta budžetu, kurš sastādīts balstoties uz ikgadējiem (vēsturiskiem) datiem. Lielākie 

izdevumi ir remontmateriāliem, saimniecības materiāliem un nekustamā īpašuma 

uzturēšanai. Stelpes pagasta saimnieciskie un remontmateriālu izdevumi ir lieli, jo paši 

saviem spēkiem veic remontus un tehnikas apkopi. 2025.gadā ir plānots izveidot 

akmeņogles novietni pie Stelpes skolas. 

D. Šileika piebilda, ka iepirkumi atsevišķām budžeta pozīcijām tiek veikti centralizēti 

Bauskas novadā, ja summas nav lielas – iepirkumu veic Vecumnieku apvienības pārvaldes 

teritorijas ietvaros. D. Šileika arī minēja, ka pašvaldību pamatbudžetā nav iekļauti 

Prioritārie pasākumi infrastruktūras uzlabošanai. Padome var rosināt idejas un šie 

Prioritārie pasākumi tiek nodoti Bauskas novada domei izskatīšanai un deputātu 

balsojumam. 

Stelpes iedzīvotāju konsultatīvā padome izteica, ka Stelpes pagasta iedzīvotājiem ir trīs 

galvenās prioritātes: 

1. Ģimenes prakses izveidošana Kalna ielā 4-20, Stelpē, Stelpes pag., Bauskas nov. 

2. Steņģa dīķa labiekārtošana, kas ietver dīķa tīrīšanu un stāvlaukuma izveidi ar ūdens 

ņemšanas vietu ugunsdzēsēju mašīnai, ir būtisks drošības pasākums. 

3. Stāvlaukuma ierīkošana pie Stelpes pamatskolas.  
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Kā arī Stelpes konsultatīva padome uzsvēra, ka iedzīvotājiem ir ārkārtīgi svarīga ceļu 

infrastruktūras uzlabošana un uzturēšana – šī tēma tiek apspriesta katrā padomes 

kopsapulcē un ir atzīmēta kopsapulču protokolos. 

 

D. Šileika informēja, ka Stelpes pagastam 2025.gada budžetā paredzēts finansējums 

dubultās virsmas apstrādei Upes ielā, Stelpē.  

D.Šileika informēja, ka pēc budžeta apspriešanas Padomēm sniegs atgriezenisko saiti, lai 

informētu, kādas aktivitātes netika apstiprināts 2025.gada pamatbudžetā. 

 

 

Sarunu beidz plkst. 19:50  

 

 


